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SAN WANT HOTEL

106 BAtHREZRIRIUER1 7258 172 ZhongXiao E.Rd., Sec.4, Taipei 106, Taiwan TEL: +886-2-2772-2121 FAX: +886-2-2772-8912

www.sanwant.com






2019中華民國台灣泰迪熊協會 訂房單 Room Reservation Form
【凡報名2019國際泰迪與朋友之參展者或參觀民眾，凡持攤位報名表或門票，均可享有住宿優惠優惠房價】
	請填妥以下表格並傳真或Email至神旺大飯店 訂房中心

電話: +886 2 2781 7009, 傳真: +886 2 2781 7022, Email: reservation@sanwant.com

	1. PARTICIPANT INFORMATION 客人資料
Chinese Name中文姓名:
English Name英文姓名:
I.D. No.身份證號碼:
Date of Birth生日:
Title稱謂: □Prof.□Dr.□Mr.□Mrs.□Ms.
Institution/Organization公司名稱:
Mailing Address聯絡地址:
Tel電話:
Fax傳真:
Email:
2. HOTEL INFORMATION 住宿資料
Room Type
房    型
Check-in Date
入住日期
Check-out Date
退房日期
Room Rate
優惠房價
經濟單人房 Economy Single
NT$2,970
經濟雙人房 Economy DTwin
NT$3,300
精緻單人房Superior Single (一大床Queen Size)
NT$3,500
精緻雙人房Superior Twin  (二小床)
NT$3,800
豪華單人房Deluxe Single  (一大床King Size)
NT$3,900
豪華雙人房Deluxe Twin   (二大床)
NT$4,200



Remarks備註:
1. 以上優惠房價 己含 10%服務費及5%營業稅，單人房含1客早餐，雙人房含2客早餐，單人房住兩人以雙人房價格計費。第三人入住，每房加一人加NT$300net(含一客早餐)。
2. All rates are inclusive of 5% government tax and 10% service charge per room per night. SINGLE occupancy room types include one breakfast/night. TWIN occupancy room types include two breakfasts/night. SINGLE occupancy room rate becomes TWIN occupancy room rate (Inclusive of two breakfasts/night) if the room is accommodated with two persons. Accommodation for the third person will be charged NT$300net/night (Inclusive of one breakfast/night).
3. 飯店收到訂單後，將依當下房況回覆是否接受訂房。
Hotel will reply according to the current condition of room booking after receiving your reservations.
4. 飯店入住時間為下午3:00，退房時間為中午12:00。
Hotel check in time is 15:00 hrs and check out time is 12:00 hrs.
5. 訂房需提供信用卡資料表示保證入住，如需取消訂房請於入住日期前72小時通知飯店訂房組，若入住當日沒來或當日取消訂房，飯店亦將收取一日之房租。
You are required to provide the credit card to guarantee your reservations. All guaranteed reservations must be cancelled 72 hours before a local hotel time on the day of arrival to avoid a no show charge. Otherwise, one night's room tariff will be levied as cancellation fee. 
3. PAYMENT MATHOD 付款方式

	Credit Card卡別 : □ Visa  □ MasterCard  □ JCB  □ __________

	Card No.卡號:
	
	Expiry Date有效日期:      /       (mm/yy)

	Name of cardholder (Please print)持卡人姓名:
	

	Signature of cardholder:
持卡人簽名:
	                                        
	Date:

日期:
	                          


填妥以上資料、完成訂房後，我們將傳送訂房確認書給您。Please fill up all information and complete the reservation.
